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2024 NB Senior  Champions

Team Graham 

Team Kennedy

Shelly Graham, Sharon Levesque, Robyn Witherell, Shelley Murray

Mike Kennedy, Marc Lecocq, Vance Lecocq, Grant Odishaw
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2024 NB Mixed  Champions

Charlie Sullivan, Leah Thompson, Josh  Vaughan, Carol Webb

Join us May 5th 
 at

Curl Moncton (or Virtually)

for the 

AGM
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Now that spring has sprung it is nearly the end of this years curling season. March
was a busy month with the end of our Provincial events and clubs holding year end
activities.

Congratulations to our 2024 NB Senior Champions: Team Graham and Team Kennedy
who will be representing NB at the Canadian Seniors at Curl Moncton in December.
Our 2024 NB Mixed Champions, Team Sullivan will be representing NB at the
Nationals in St. Catherines in November. Best of luck to all our Teams! 

It was a very busy time in Fredericton from March 12- 24 at the Aitken University
Centre and CWC where four highly successful events were held. The 2024 U SPORT
Championships, the CCAA Collegiate Championships, the 2024 Canadian Mixed
Doubles and the 2024 Little Rock Jsmboree-2. An amazing job was done by the Host
Committee and all your volunteers. You definitely deserve some rest! 

On our Youth development side congratulations to Team Brown/Rousselle(U15) and
Team Tracy/Riggs(U21) for winning the 2024 Junior Mixed Doubles and to Team
Hughes (U15) and Team Gaines (U21) for winning the 2024 NB Junior Mixed.

The Little Rock Jamboree-2 was also held at the Aitken Centre/ CWC with 47 teams
participating. A great time was had by all. The Provincial Finals of the NB Hit Draw Tap
program was held at CWC with 10 Little Rockers participating. It was smiles all
around. Thanks to Carly Smith for coordinating this program throughout the season.

A successful Curling Canada’s NB Girls Rock event was held at TSA with 40 girls
aged 9-16 trying curling for the first time at a female- led curling experience. This
definitely sparked an interest in curling for many of these girls. 

Curling Canada’s Atlantic U15 Rockfest was held at Curl Moncton and was rated a
huge success. A great time was had by participants from the four Atlantic Provinces
with NB’s Michael Hughes winning the bronze medal in the males U15 Single Skills
Competition. 

The Curling NB Hall of Fame induction ceremony will be held on Saturday May 4th at
Curl Moncton. Get your tickets today from your local curling club or Curl Moncton. We
hope to see many of you there recognizing the contributions our inductees have
brought to our sport. 

Curling NB’s Annual General meeting will be held on May 5th at Curl Moncton at 2:00
PM. (You can also attend virtually). Directly following the AGM, we will be presenting
the 2024 Championship Banners to our Championship Teams. Hope to see many of
you at the meeting. 

Hope the weather continues to warm up so everyone can go out and enjoy the
sunshine.

Yours in curling,
Gail Samaan, Curling NB President 
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Maintenant que le printemps a pointé le bout de son nez, la saison de curling de cette
année approche à grands pas. Le mois de mars a été très occupé avec la fin des
événements provinciaux et les activités de fin d'année des clubs.

Félicitations à nos champions seniors du N.-B. de 2024 : Équipe Graham et Équipe Kennedy
qui représenteront le N.-B. aux Championnats canadiens seniors à Curl Moncton en
décembre. Nos champions mixtes du Nouveau-Brunswick de 2024, l'équipe Sullivan,
représenteront le Nouveau-Brunswick aux championnats nationaux à St. Cadhérines en
novembre. Bonne chance à toutes nos équipes!

Fredericton a été très occupé du 12 au 24 mars au Centre universitaire Aitken et au CWC
où quatre événements très réussis ont eu lieu. Les Championnats U SPORT 2024, les
Championnats collégiaux de l'ACSC, les Championnats canadiens de double mixte 2024 et
le Little Rock Jamboree-2 2024. Le comité d'accueil et tous les bénévoles ont fait un
travail remarquable. Vous méritez vraiment de vous reposer!

Du côté du développement des jeunes, félicitations à l'équipe Brown/Rousselle (U15) et à
l'équipe Tracy/Riggs (U21) pour avoir remporté le double mixte junior 2024 et à l'équipe
Hughes (U15) et à l'équipe Gaines (U21) pour avoir remporté le double mixte junior 2024
NB.

Le Little Rock Jamboree-2 s'est également tenu au Centre Aitken/CWC avec la
participation de 47 équipes. Tout le monde s'est bien amusé. La finale provinciale du
programme NB Hit Draw Tap a eu lieu au CWC et 10 Little Rockers y ont participé. Tout le
monde a souri. Merci à Carly Smith d'avoir coordonné ce programme tout au long de la
saison.

Un événement réussi de Curling Canada's NB Girls Rock a eu lieu à TSA avec 40 filles âgées
de 9 à 16 ans qui ont essayé le curling pour la première fois dans le cadre d'une expérience
de curling dirigée par des femmes. Cet événement a définitivement éveillé l'intérêt de
plusieurs de ces filles pour le curling.

Le Rockfest U15 de l'Atlantique de Curling Canada a eu lieu à Curl Moncton et a été
considéré comme un énorme succès. Les participants des quatre provinces de l'Atlantique
se sont bien amusés et Michael Hughes, du Nouveau-Brunswick, a remporté la médaille de
bronze dans la compétition d'habiletés individuelles des mâles U15.

La cérémonie d'intronisation au Temple de la renommée de Curling NB aura lieu le samedi
4 mai au Curl Moncton. Procurez-vous vos billets dès aujourd'hui auprès de votre club de
curling local ou de Curl Moncton. Nous espérons vous y voir en grand nombre afin de
reconnaître les contributions que nos intronisés ont apportées à notre sport.

L'assemblée générale annuelle de Curling NB aura lieu le 5 mai à Curl Moncton à 14h00.
(Vous pouvez aussi y assister virtuellement). Immédiatement après l'AGA, nous
présenterons les bannières des championnats de 2024 à nos équipes de championnat.
Nous espérons vous voir en grand nombre à l'assemblée.

J'espère que le temps continuera à se réchauffer pour que tout le monde puisse sortir et
profiter du soleil.

Bien à vous au curling,

Gail Samaan, présidente de Curling NB
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May 5th

2024 NB Mixed Championships Woodstock

CWC

Check the Curling NB Website Calendar for details. 

CWC Glow Curling Year End

What’s Happening in April

nbcurling.com

CWC

May 4th

Curling NB Hall Of Fame Moncton

Moncton
Curling NB Annual  General

Meeting  

https://curlingnb.com/#!/
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Curling NB  Hall of Fame 



Newsletter
Youth Development

2024 Junior Mixed Doubles 

U21 WinnersU15 Winners
Sierra Tracy, Noah Riggs Dakari Rousselle, Iona Brown

2024 Junior Mixed 

U15 Winners
Team Hughes

U15 Winners
Team Gaines 
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U12 Granite Category

U12 Little Rock Category

U9 Category

Team MacDonald

Team Hooper

Team Braedley

2024 Little Rock Jamboree-2
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St. George Curling Club  would like to
thank Cookes Aquaculture for the

donation of $500 to theirJunior and
Little Rock Program 

Brenda Allison, President, Wendy
Hawkins, Little Rock Coordinator, Pat
Wilcox, Junior Coordinator, Claudette

Benson, Treasurer.

Curl Moncton presented the
inaugural Jacques Robichaud

Volunteer of the Year award to club
member Mickey Mazerolle with

Jacques family attending. 

Jacques Robichaud Family 
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Team UNB at the U SPORT
Championships

St. Patricks Day at the Canadian
Mixed Doubles 

Team NB at the
Canadian Mixed Doubles 

Team UNB at the U SPORT
Championships


